

横河电机中国培训中心联合OPITO推出

IMIST 国际通用工业安全培训

The first global standard in safety

首个在安全领域的全球标准培训

The OPITO standard supporting the global oil and gas industry to meet safety initiative targets.

OPITO的标准支持着全球石油天然气行业并切合他们在安全领域的需求和目标。

- IMIST has been developed to provide a new global standard for HSE training, which will provide a comprehensive and consistent level of training across the world and enhance work force safety and compliance.
IMIST(国际通用工业安全标准培训)是一个已被成功开发并成为一个新的全球标准的HSE培训,它在世界各地提供一个全面的和级别一致的安全培训以提高工作团队的安全意识和严格遵守法规以及规定的水平。
- The IMIST standard ensures that workers have the necessary safety awareness and training to reduce risk and ultimately reduce the number of incidents.
IMIST的标准确保工作人员有必要的安全意识和培训,从而达到降低风险,并最终减少事故的数量目的。
- Significant cost savings and ease of recruitment are also expected, as IMIST will reduce the need to continually repeat and duplicate training.
IMIST也可以显著的减少您的培训成本,更方便您进行标准的员工培训。



What topics are covered in IMIST? IMIST会告诉您什么?

IMIST has been designed to enable experienced workers to demonstrate their knowledge and awareness of the necessary safety standards to avoid risk and incidents. The course contains nine modules:

IMIST旨在让有经验的工作人员们,知道并且提高自己对于的安全知识的意识和水平,避免风险和事故。该课程共包含九个模块。

1. **Introduction to the Hazardous Environment**
危险环境的介绍
2. **Working Safely**
如何安全工作
3. **Understanding the Risk Assessment Process**
了解风险并了解评估风险的过程
4. **Tasks that Require a Permit to Work**
了解必须需要许可才能进行的工作
5. **Personal Responsibility in Maintaining Asset Integrity**
维护设备资产完整性的个人责任
6. **Using Manual Handling Techniques Every Day**
每天使用技术手册
7. **Controlling the Use of Hazardous Substances**
控制有害物质的使用
8. **Knowledge and Processes of Working at Height**
高空作业的知识和程序
9. **Being Aware of Mechanical Lifting Activities**
对机械起重工作的意识强化

OPITO

OPITO is a unique, not for profit organisation, wholly owned by the oil and gas industry.

Opito是一个独立的,非营利性的机构,隶属于全球石油天然气组织。

Committed to:
致力于:

- Developing and sustaining a safe, skilled and competent workforce now and in the future
在现在和未来,开发并且持续支持一个让员工更安全的,更具备专业技能的,更能胜任工作的模式。
- Improving industry safety standards by identifying and meeting the core demands of the global oil and gas industry
通过不断的研究以契合石油天然气行业的核心需求去改进目前的工业安全标准。
- Providing, maintaining and developing internationally recognised industry standards in safety training and competence assurance
不断提供,持续支持并且专注开发国际通用标准认证的工业安全培训以及专门认证培训。



Atlas

Knowledge to perform